Delone Eye Drop

TDEL Delone® Eye Drop 5mL/Bot ATC Code : S01CA01

中文名: 滴朗眼液 《杏輝》

適應症: 眼瞼敏感症、瞼緣炎、非特異性表層結膜炎、深部角膜炎、帶狀疱疹眼炎、水

泡性角膜結膜炎、鞏膜角膜炎、結膜炎、虹彩睫狀體炎、虹彩炎、復發性瞼緣

潰瘍、角膜潰瘍及角膜損傷。

成 分: Each mL contains:

藥理分類: Corticosteroid; Antibiotic, Aminoglycoside.

用法用量: 1.Instill one or two drops of ophthalmic solution into the conjunctival sac every hour

during the day and every two hours during the night as initial therapy.

2. When a favorable response is observed, reduce dosage to **one drop every four hours**. Later, further reduction in dosage to one drop three or four times daily many

suffice to control symptoms.

注意事項: 1.需有適當之抗菌治療,始可使用於細菌感染之病例。

2.若遇頑治之前眼部疾患或深部疾患時,須合 用腎上腺皮質荷爾蒙全 併 身性 治療。

3.一般遺傳性及退化性眼疾患,對本劑無效。

4.眼之結核性症及單純性疱疹乃本劑之禁忌症。

5.對於治療眼急素層炎,特別是慢性者,有時會引起眼壓高者,應予注意。

懷孕期: If ophthalmic drops (eg, dexamethasone 0.1% solution) are needed during pregnancy,

the minimum effective dose should be used in combination with punctal occlusion to

decrease potential exposure to the fetus (Samples 1988).

授 乳 期: 1.It is not known if detectable concentrations of dexamethasone are found in breast

milk following intravitreal, intraocular, or topical ophthalmic administration.

2. The decision to breastfeed during therapy should consider the risk of infant exposure, the benefits of breastfeeding to the infant, and benefits of treatment to the

mother.